

Inspection

Inspection of 2025 – 2026 Annual Work Schedule for Northshore Forest

The April 1, 2025 – March 31, 2026 Annual Work Schedule (AWS) for the **Northshore Forest** is available for public viewing by contacting **Northshore Forest Inc.**, during normal business hours and on the Natural Resources Information Portal at https://nrip.mnr.gov.on.ca/s/published-submission?language=en_US&recordId=a0z4X00000PF6LIQAL beginning **March 14, 2025** and for the one-year duration of the AWS.



Scheduled Forest Management Operations

The AWS describes forest operations such as road construction, maintenance and decommissioning, forestry aggregate pits, harvest, site preparation, tree planting and tending that are scheduled to occur during the year.

More Information

For more information on the AWS, to arrange a virtual or in-person meeting with MNR staff to discuss the AWS or to request AWS summary information, please contact the MNR staff listed below:

For information on the rules for obtaining wood for personal use, please visit: ontario.ca/CrownLandWood. For commercial fuelwood opportunities, please contact the Forest Company listed below.

Darren Tree, R.P.F.
Ministry of Natural Resources
64 Church Street
Sault Ste. Marie, ON P6A 3H3
tel: 249-622-1549
e-mail: darren.tree@ontario.ca

Ryan Miles, R.P.F.
Northshore Forest Inc.
169 Main Street
P.O. Box 310
Thessalon, ON POR 1L0
tel: 705-206-0834
e-mail: ryan.miles@interfor.com

Stay Involved

Further information on how to get involved in forest management planning and to better understand the stages of public consultation please visit:

ontario.ca/ForestManagement

Renseignements en français : Sault Ste. Marie Work Centre, 705 949-1231, MNRF.SSM@ontario.ca.

Inspection

Inspection – Calendrier de Travail Annuel 2025-2026 pour la Forêt Northshore

Le public peut consulter le calendrier de travail annuel du 1^{er} avril 2025 au 31 mars 2026 pour la **forêt Northshore** en communiquant avec le **Northshore Forest Inc.** pendant les heures normales d'ouverture ainsi que sur le Portail d'information sur les richesses naturelles au <https://nrp.mnr.gov.on.ca/s/published-submission?language=fr&recordId=a0z4X00000PF6LIQAL> à compter du **March 14, 2025**, durant une année.



Opérations d'aménagement forestier prévues

Le calendrier de travail annuel décrit des opérations comme la construction, l'entretien et le déclassement des routes, la gestion des carrières d'agrégats de foresterie, la récolte, la préparation de terrain, la plantation d'arbres et les soins prévus à fournir au cours de l'année.

Renseignements supplémentaires

Pour en savoir davantage sur le calendrier de travail annuel, organiser une réunion virtuelle ou en personne avec le personnel du ministère des Richesses naturelles afin d'en discuter ou demander des renseignements sommaires à son sujet, veuillez communiquer avec le personnel ministériel, dont les coordonnées figurent ci-dessous.

Pour en savoir davantage sur les règles d'obtention de bois à des fins personnelles, veuillez consulter le site au ontario.ca/boisdesterrresdelacouronne. Pour en savoir davantage sur les possibilités commerciales liées au bois de chauffage, veuillez communiquer avec l'entreprise forestière mentionnée ci-dessous.

Darren Tree, F.P.I.

Ministère des Richesses naturelles
64, rue Church
Sault Ste. Marie (Ontario) P6A 3H3
tél. : 249 622-1549
courriel : darren.tree@ontario.ca

Ryan Miles, F.P.I.

Northshore Forest Inc.
169, rue Main
C.P. 310
Thessalon (Ontario) P0R 1L0
tél. : 705 206-0834
courriel : ryan.miles@interfor.com

Pour poursuivre votre participation

Pour en savoir davantage sur la manière de participer à la planification de l'aménagement forestier et mieux comprendre les étapes de la consultation publique, veuillez consulter la page suivante :

ontario.ca/gestionforestiere

For English information: Darren Tree, 249-622-1549, darren.tree@ontario.ca.